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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 17 kwietnia 2024 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 17 kwietnia 2024 r. zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie 

kształcenia, projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 7 RD WNE w sprawie 

szczegółowych zasad procesu dyplomowania, projekt Uchwały nr 15/2024 w sprawie 

zwolnienia studentów rozpoczynających naukę w r. ak. 2024/25 na studiach drugiego 

stopnia na kierunku International Economics z opłaty za usługi edukacyjne, projekt 

Uchwały nr 14/2024 w sprawie zasad częściowego zwolnienia studenta pierwszego 

roku studiów drugiego stopnia w języku angielskim na kierunku Quantitative Finance 

oraz Data Science and Business Analytics z opłaty za usługi edukacyjne w r.ak. 

2024/25, agendę spotkania oraz protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 17 kwietnia 2024 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia.  

 

Na posiedzeniu nieobecny był dr Tomasz Gajderowicz. 
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Agenda posiedzenia: 
1.    Przyjęcie porządku obrad 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.    Informacje KJD 

4.    Nagroda dydaktyczna Rektora UW 

5.   Uchwała w sprawie zasad częściowego zwolnienia studenta pierwszego 

roku studiów drugiego stopnia w języku angielskim na kierunku Quantitative 

Finance oraz Data Science and Business Analytics z opłaty za usługi 

edukacyjne w r.ak. 2024/25 

6.  Uchwała w sprawie zwolnienia studentów studiów drugiego stopnia na 

kierunku International Economics rozpoczynających naukę w r. ak. 2024/25 z 

opłaty za usługi edukacyjne 

7.   Zasady dyplomowania na WNE 

8.    Wytyczne dotyczące korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie           

kształcenia 

9.   Sprawy różne 

___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos zaproponowała zmiany  

w przesłanym pierwotnie porządku obrad polegające na dodaniu punktu „Nagroda 

dydaktyczna Rektora UW” po punkcie trzecim oraz zamianie kolejności dwóch 

następnych punktów. Nie było uwag do zmienionego porządku. Było 17 głosów za 

przyjęciem zmienionego porządku. Nikt nie głosował przeciw. Głosu nie oddało trzech 

uczestników. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 16 osób. Nikt nie głosował 

przeciw. Głosu nie oddało czterech uczestników posiedzenia. Protokół przyjęto. 
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Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli informacji KJD. Poruszone zostały następujące kwestie: 

• W związku z wystosowaną przez Biuro ds. Obsługi Kształcenia prośbą o zmianę 

tytułów uchwał dotyczących cenników dla studentów rozpoczynających naukę 

w r.ak. 2024/25, w dniu 8 kwietnia 2024 r. członkom RD WNE UW przesłano 

link do głosowania obiegowego. W głosowaniu wzięło udział 18 osób, wszystkie 

głosy były głosami za przyjęciem zmian w uchwałach. Zmiany przyjęto. 

• W dniu 20 marca Senat UW podjął uchwałę dotyczącą zmian w programach 

studiów, w której uwzględniono zgłoszone w grudniu 2023 roku zmiany w 

programach WNE (na kierunku Ekonomia na studiach pierwszego stopnia oraz 

na kierunku Informatyka i Ekonometria na studiach drugiego stopnia).  

• Wszczęto procedurę zmian w ramach programu studiów podyplomowych 

realizowanych pod kierownictwem dr. hab. prof. ucz. Piotra Wójcika. Zmiany 

zaproponowano w związku ze zmieniającymi się wymaganiami rynku oraz 

potrzebami słuchaczy.  

• W ramach Laboratorium Wsparcia Dydaktyki rozpoczęto działania SPA 

dydaktycznego –  spotkań wspierających, dotyczących narzędzi, które mogą 

być wykorzystywane na zajęciach. Wkrótce rozpoczną się obserwacje zajęć 

dydaktycznych.  

• 9 kwietnia odbył się Dzień Ekonomii pod patronatem WNE w IV LO im. Adama 

Mickiewicza w Warszawie. Przeprowadzono kilkanaście warsztatów, które 

miały na celu aktywizowanie licealistów i zachęcenie ich do studiowania na 

WNE.  

• 20 kwietnia w godz. 10:00-16:00 na Kampusie Głównym odbędzie się Dzień 

Otwarty UW.  

• W dniach 29 i 30 kwietnia nie planuje się godzin dziekańskich 
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Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię nagrody dydaktycznej Rektora. Nagroda jest przyznawana nauczycielom 

akademickim, którzy są zatrudnieni na UW jako podstawowym miejscu pracy, za 

wysoką jakość ich pracy dydaktycznej. Kandydatów do nagrody w terminie do dnia 31 

maja wybiera i zgłasza Rektorowi rada dydaktyczna właściwa dla kierunku studiów, w 

ramach którego kandydat prowadzi zajęcia dydaktyczne. Rada zgłasza Rektorowi nie 

więcej niż dwóch kandydatów, którzy mogą zostać zgłoszeni przez: KJD, członka rady 

dydaktycznej, uczelnianą organizację studencką lub doktorancką, właściwy organ 

samorządu studenckiego, właściwy organ samorządu doktorantów. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- Aleksander Jabłoński 

 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia postanowiono 

procedować zgłoszenia tak, jak w ubiegłym roku. Prodziekan dr Dominika Gadowska-

dos Santos zachęciła zebranych do zgłaszania kandydatur. 

 

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z czesnego studentów pierwszego 

roku na kierunku QF oraz DSBA w r. ak. 2024/25. Projekt uchwały został przygotowany 

na analogicznych zasadach, jak w zeszłym roku. Przypomniano, że od kilku lat 

obowiązuje na WNE uchwała, która daje studentom kończącym pierwszy rok studiów 

w języku angielskim, możliwość ubiegania się o częściowe zwolnienie z czesnego na 

podstawie dobrych wyników w nauce. Na podstawie średniej z przedmiotów objętych 
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programem studiów tworzony jest ranking, na podstawie którego możliwe jest 

uzyskanie maksymalnie 70-procentowej zniżki na drugi rok studiów odbywanych na 

WNE. W zeszłym roku po raz pierwszy przyjęto uchwałę, zgodnie z którą możliwe jest 

także uzyskanie zniżki na drugi semestr pierwszego roku studiów magisterskich na 

podstawie wyników w nauce na studiach pierwszego stopnia. Rozwiązanie 

przetestowano z powodzeniem w r. ak. 2023/24. Przedstawiony projekt uchwały nie 

obejmuje studentów kierunku International Economics, dla którego opracowano 

osobne zasady ujęte w oddzielnej uchwale, o której mowa w kolejnym punkcie. 

 

Ad 6. 
W kolejnej części Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie zniżki z czesnego dla studentów kierunku International 

Economics rozpoczynających naukę w r. ak. 2024/25. Projekt zakłada możliwość 

uzyskania całkowitego zwolnienia z czesnego w pierwszym roku nauki z możliwością 

przedłużenia na kolejny rok. Jest to więc rozszerzenie poprzedniej uchwały, która 

zakłada zwolnienie maksymalnie 70-procentowe. W przypadku kierunku International 

Economics udało się zdobyć jednorazową zgodę Rektora UW na procedowanie 

całkowitego zwolnienienia z czesnego dla maksymalnie 10 studentów stanowiących 

nie więcej niż 50% wszystkich studentów rozpoczynających naukę na tym kierunku w 

r. ak. 2024/25. W dalszym stopniu jest to zniżka udzielana w oparciu o listę 

rankingową. O zniżkę mogą ubiegać się wyłącznie studenci będący obywatelami 

państw członkowskich Unii Europejskiej, Konfederacji Szwajcarskiej lub państwa 

członkowskiego EFTA. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Leszek Wincenciak, prof. ucz. 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Marcin Chlebus 
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Następnie na czacie spotkania udostępniono link do głosowania nad obiema 

uchwałami: w sprawie częściowego zwolnienia z opłat na studiach QF i DSBA oraz 

uchwałą dotyczącą całkowitego zwolnienia z czesnego na studiach IEC. 

W głosowaniu odnośnie uchwały w sprawie zasad częściowego zwolnienia 

studenta pierwszego roku studiów drugiego stopnia w języku angielskim na kierunku 

Quantitative Finance oraz Data Science and Business Analytics z opłaty za usługi 

edukacyjne w r.ak. 2024/25 - zgodnie z przesłanym projektem, wzięło udział 20 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem uchwały.  

W głosowaniu odnośnie uchwały w sprawie zwolnienia studentów 

rozpoczynających naukę w r. ak. 2024/25 na studiach drugiego stopnia na kierunku 

International Economics z opłaty za usługi edukacyjne - zgodnie z przesłanym 

projektem, wzięło udział 20 osób. Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem uchwały.  

 

Ad 7. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię zasad dyplomowania na WNE. Podczas poprzedniego posiedzenia RD WNE 

UW dyskutowano o tym, że w konsekwencji uchwalenia regulaminu nowej nagrody za 

najlepszą pracę licencjacką obronioną na WNE w danym roku akademickim – nagrody 

prof. Baki – pojawiła się konieczność uaktualnienia formularza recenzji. Pojawia się w 

związku z tym okazja do skorygowania innych kwestii dotyczących zasad 

dyplomowania, w tym m.in. kwestii wyraźnego rozdzielenia recenzji pracy dyplomowej 

i magisterskiej, instrukcji dla recenzentów, czy konieczności formułowania w pracy 

magisterskiej hipotez. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Anna Białek-Jaworska, prof. ucz. 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 
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- dr Dagmara Mycielska 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. ucz. 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 

Ad 8. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wytycznych dotyczących korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji  

w procesie kształcenia. Zgodnie z zapowiedzią przygotowała pierwszy draft zasad. 

Poprosiła obecnych o zapoznanie się z przesłanymi materiałami i zgłoszenie 

ewentualnych uwag. 

Głos w dyskusji zabrała dr Katarzyna Peryt-Kowalska.  

 
Ad 9. 
W ramach puntu ósmego, czyli spraw różnych, nie poruszono żadnych kwestii.  

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano w formie on-line na dzień 22 maja 2024 roku, na godzinę 

13:15. 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


